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ΕΘΝΙΚΗ ΔΙΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΗ ΟΡΓΑΝΩΣΗ ΑΜΠΕΛΟΥ & ΟΙΝΟΥ 
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Κος  ΧΡΗΣΤΟΣ ΜΑΡΚΟΥ, ΠΡΟΕΔΡΟΣ :  
 

Κυρίες  και  κύριοι  σύνεδροι ,  εκ  µέρους  του  Διοικητικού  
Συµβουλίου  της  Εθνικής  Διεπαγγελµατικής  Οργάνωσης  Αµπέλου  και  
Οίνου ,  θα  θέλαµε  να  ευχαριστήσουµε  όλους  εσάς  για  τη  συµµετοχή  
σας  στο 1ο Συνέδριο για τον οινοτουρισµό.  

 
 Σε  αυτή  την  κρίσιµη  καµπή  στην  οποία  βρίσκεται  ο  
αµπελοοινικός  τοµέας  δεν  είναι  ούτε  τυχαίο  ούτε  συµπτωµατικό  το  
γεγονός  ότι  τιµά  µε  την  παρουσία  του  το  Συνέδριο  ο  Υπουργός  
Αγροτικής  Ανάπτυξης  και  Τροφίµων ,  ο  κύριος  Αλέξανδρος  Κοντός .  
Τον  ευχαριστούµε  ιδ ιαίτερα  και  ελπίζουµε  ότι  µε  την  παρέµβασή  
του ,  τον  χαιρετισµό  του  και  την  ουσιαστική  του  τοποθέτηση  θα  
συµβάλλει  ουσιαστικά  στην  αναζήτηση  λύσεων  για  τη  διέξοδο  από  τη  
σηµερινή κρίση από την οποία διέρχεται ο κλάδος.  
 
 Τιµούν  επίσης  µε  την  παρουσία  τους  το  Συνέδριο  ο  Γενικός  
Γραµµατέας  του  Υπουργείου  Αγροτικής  Ανάπτυξης  και  Τροφίµων ,  
κύριος  Χρήστος  Αυγουλάς ,  ο  Διοικητής  του  Αγίου  Όρους ,  πρώην  
Βουλευτής  και  Υπουργός ,  ο  κύριος  Δαλακούρας .  Ο  Έπαρχος  της  
Λήµνου ,  κύριος  Δηµήτρης  Σάραγκας .  Ο  Έπαρχος  Μύρινας , 
Αθανάσιος  Σκαµάκης .  Ο  πρώτος  Αντιπρόεδρος  ΠΑΣΕΓΕΣ ,  Μιχάλης  
Βουµβουλάκης .  Και  οι  Δήµαρχοι ,  ο  Δήµαρχος  Σπάτων  Θανάσης  
Τούντας ,  ο  Δήµαρχος  του  Δήµου  Αταβύρου  Ρόδου  Τσουκαλάς  Νίκος ,  
ο  Δήµαρχος  Αιδηψού  Τσιρογιάννης  Γιάννης ,  ο  Δήµαρχος  του  Δήµου  
Νίκος  Καζαντζάκης  στα  Πεζά  της  Κρήτης ,  Ρούσσος  Κυπριωτάκης  και  
ο  Αντιδήµαρχος του Δήµου Αιγίου Θανασούλιας Ανδρέας.  
 
 Θα  ήθελα  να  καλέσω  στο  βήµα  για  έναν  σύντοµο  χαιρετισµό  
τον  Έπαρχο  που  φιλοξενεί  το  Συνέδριο ,  τον  Έπαρχο  της  Λήµνου ,  τον  
κύριο  Δηµήτρη Σάραγκα.  
 
 


